

## 香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

## 在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》 (第 559 章)第 45 (1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45 (2)條及《商標規則》 (第 559 章附屬法例)第 22 (3)條,公布撤回申請的詳情。

## APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] <b>商標</b> Mark	[511] <b>類別編號</b> Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
301174815	安高 ON-GUARD 碌柚葉 B GN-GUARD 碌柚叶	5	03-04-2009	衍生行有限公司 香港 新界元朗宏 業西街 11 號 元朗 科技中心 12 樓	翟氏律師行香港 金鐘夏慤道 16號 遠東金融中心 1904室
301419796	Citifon	9	13-11-2009	CITI PHONE (HONG KONG) LIMITED Rooms 34-37 on the 6th Floor, Beverley Commercial Centre, No.87- 105 Chatham Road, South, Kowloon, Hong Kong	POON & CHEUNG 21/F, V. HUEN BUILDING, 138 QUEEN'S ROAD CENTRAL, HONG KONG.

公報編號 Journal No.: 519 公布日期 Publication Date: 15-03-2013

分項名稱 Section Name: 在註冊申請詳情公布後撤回申請 Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have been Published

BABYIC<sup>9</sup>, 14, 18, 25, 35 302330991 11-01-2013 Kabushiki Kaisha Wilkinson & Grist 6th Floor, Prince's Baroque Japan Babyic Limited (BAROQUE Building, Chater Road, JAPAN LIMITED) Central, HONG KONG 4-7-7, Aobadai, Meguro-ku, Tokyo, JAPAN wallness 16, 20, 35 302439612 01-03-2013 WALLNESS COMPANY WALLNESS COMPANY LIMITED UNIIT 2302, NO.9 CHONG YIP LIMITED UNIIT 2302, NO.9 STREET, KWUN TONG, CHONG YIP KOWLOON, HONG KONG STREET, KWUN TONG, KOWLOON,

HONG KONG